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Funktionshinderrådets möte den 16 november 2023 - 
protokoll 
 
Tid: 10.00-12.00  
Plats: Bostadsförmedlingens konferenscenter, rum Bogen  
Närvarande:       Stefan Mattsson, SRF (ordf.) 
 Johanna Persson, OCD-föreningen 
 Anders Carlsson, RTP–S  
                                         Ingmarie Matsson, RTP-HSO 
 Beatrice Kolijn, DHR 

Johan Winder, Micasa  (Skype) 
 Sara Gallego Holmström, Stockholmshem 
 Bo Strömvall, Svenska Bostäder (Skype) 
                                         Helena Gräntz, Familjebostäder 
 Lars Ericsson, Bostadsförmedlingen (sekr) 
  
 
 
 
1. Mötet öppnas 

 
Stefan Mattsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna, 
 

2. Närvaro/förhinder  
 
Samtliga inbjudna var närvarande. 

 
3. Fastställande av dagordning 

 
Dagordningen fastställdes.  

 
4. Val av justerare 
 

Stefan Mattsson och Johanna Maali Persson valdes till justerare. 
 
5. Sammanträdeslokalens/digitalmötets tillgänglighet 
 

Bra med bemannad reception samt med en lättillgänglig möteslokal i markplanet. 
Uppkoppling av deltagare som deltog på distans fungerade som avsett under 
mötet 

 
6. Handlingars tillgänglighet  

 
Handlingarna inför mötet tillhandahölls på överenskommet sätt. På grund av 
ändring av mötesdatum (tidigareläggande) sändes kallelse och dagordning ut med 
något kortare varsel än vanligt.  

 
7. Föregående mötes protokoll 

 
Det upprättades inte något protokoll vid rådets sammanträde den 27 april. Detta 
eftersom mötet inte omfattade de vanliga beslutspunkterna utan endast handlade 
om information (gällande hyressättningssystemet). Bilder från den presentation 
som gjordes sändes ut till alla deltagare i efterhand.  
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8. Bevakningslista  

 
Det finns inte någon aktuell bevakningslista. En ny lista ska upprättas och 
tillföras punkter som ska följas upp efter hand. 
 

9. Vägledning och instruktion för funktionshinderråden 
 
Johan Winder redogjorde för kommunstyrelsens instruktion för kommunstyrelsens råd 
för funktionshinderfrågor samt för den nya vägledningen för stadens råd för 
funktionshinderfrågor.  
 
Johan berättade också om hur vägledningen nu förankras med Micasas ledning. Detta för 
att FHR ska kunna vara delaktigt och ge synpunkter på bolagets arbete och 
genomförande av stadens Program för tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2018-2023.   

 
10. Information från bolagen  
 

Bostadsförmedlingen arbetar i samarbete med bostadsbolagen vidare med att 
tillgängliga bostäder ska bli sökbara för bostadssökande. Bolaget har också ett 
uppdrag om att verka för att bostadsannonserna även ska innehålla mer utförlig 
information om tillgänglighet. Individuellt stöd ges fr a via bolagets kundservice 
och kundmottagning. Vidare arbetar bolaget fortsatt med att utveckla 
webbplatsen så att alla kan ta del av och använda den information och service 
som tillhandahålls, oavsett funktionsnedsättning.  
 
Micasa informerade under ovan under punkt 9. 
 

      Stockholmshem har flera bostadsprojekt på gång, såsom exempelvis Persikan på 
Södermalm. Det är för närvarande svårt att få ekonomin att ”gå runt” i projekten. 
Bolaget genomför en genomgång av tillgängligheten till 
kommunikationskanalerna såsom telefoni, e-post och kundservice. Vidare pågår 
arbete gällande tillgänglighetsmärkning samt med att främja rörligheten i 
bostadsbeståndet, exempelvis genom att underlätta för äldre personer som har 
behov att en ny bostad. Bolagets huvudkontor ska flytta till Skärholmen om ca ett 
år.  

 
      Familjebostäder har ett flertal bostadsprojekt under utveckling, varav ett i 

Älvsjöstaden snart är klart, med planerad inflyttning under våren 2024. Det pågår 
ett arbete med inventering och dokumentation gällande bostadsbeståndets 
tillgänglighet, bland annat för att kunna märka upp bostäderna enligt de 
definitioner som fastställts. Detta betyder att inventering behövs inte enbart 
gällande bostaden som sådan utan också avseende bostadskomplement som 
förråd och tvättstuga. 

 
      Svenska Bostäder arbetar också med att inventera bostadsbeståndet. Detta både 

för att kunna tillgänglighetsmärka lägenheterna och för att se hur enkelt avhjälpta 
hinder kan undanröjas. Bolaget arbetar också i samarbete med KTH med att öka 
rörligheten i beståndet för att bostäderna ska utnyttjas bättre med tanke på 
hushållens och de bostadssökandes behov. 
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11. Information och frågor från rådets organisationer  

 
DHR - Ingen information 
OCD - Ingen information. 
RTP  - Det finns intressant information i organisationens tidning RTP-S-Aktuellt (teman  
            såsom post-polio, whiplash-skador m m). 
SDF -  Det förekommer misstag vid stadens upphandlingar där användbarhet för funkt 
            ionsnedsatta inte beaktats, Här nämndes som ett exempel att en funktion anpassad  
            för synskadade saknas i gymen på stadens sim-och idrottshallar (pekskärmar på  
            löpband).  
 

12. Övriga frågor 
 

Bolagens gemensamma arbete om tillgänglighetsmärkning av bostäder ska 
avrapporteras på nästa FHR-möte.  
 

13. Kommande möten 
 
Datum och tid för kommande möten (2024): 

      -15 februari kl 10.00-12.00 
      -23 april kl 10.00-12.00 
     
       Plats:          
       Bostadsförmedlingen, Palmfeltsvägen 5, konferenscentret 
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